

Der bis zu 30 m hohe Baum wächst in der südöstlichen USA. Seine rötlich bis dunkelbraunen Kerntöne werden von cremeweißem Splintholz umfaßt. Red Gum besticht durch seinen außerordentlich seidigen Glanz. Gesucht sind Stämme mit deutlichen Rotanteilen und besonders strähnigem Kern. Das Furnier wirkt bestechend schön in Kombination mit cremeweißem Lack.

Furnierpartitur

*Satin Nussbaum/Red Gum*

# Sarah Maier collection



**This timber grows in the southeastern United States, reaching a height of 30 m. It has reddish to brown-coloured heartwood bordered by creamy white sapwood. Red gum can be beautifully finished to a high polish. Logs with red and highly figured heartwood are especially prized. The veneer is particularly striking in combination with cream-coloured paint.**

2009 Der Laptop Tower (LT) ist ein Steharbeitsplatz. Die handwerkliche Präzision des Möbels wird bespielt mit einer Komposition aus Furnier in rötlichen Kerntönen und creme-weißem Lack (FP.2).

2009 The Laptop Tower (LT) is a standing desk. The finely crafted piece is handsomely finished with a combination of veneer and cream-coloured paint (FP.2).

1187 x 494 x 494 mm



# LT FP.2

Sarah Maier collection  
c/o Ursula Maier Werkstätten GmbH  
An der Bracke 11  
71706 Markgröningen

[www.sarah-maier-collection.com](http://www.sarah-maier-collection.com)

**Sarah  
Maier  
collection**

Außergewöhnliches Handwerk seit 1910.  
Fine craftsmanship since 1910.